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Už jsem to psala mnohokrát, ale pro jistotu to zopakuji znovu – samotný princip očkování je
úžasným vynálezem, srovnatelným s nad s objevem antibiotik nebo anestezie. Přineslo to
spoustu dobrého, zabránilo propuknutí lokálních epidemií a v milionech případů skoro najisto
pomohlo předejít zbytečné smrti nebo těžkým následkům na zdraví. To k očkování OBECNĚ.

 

V posledních letech se ale očkovací látky mění z dobrého sluhy na zlého…podvodnického
zkorumpovaného bastarda, jehož jediným cílem je zajistit astronomické zisky malinké skupině
elitářů. Začalo to u kontroverzních hexavaxín, nebezpečných vakcín proti prasečí chřipce a doslova
mengelovských experimentů Billa Gatese na indických a afrických dětech…a končí to u podivných
látek, které prý mají zázračně zachránit celý svět před onemocněním COVID-19 a které lze nazvat
“očkovacími látkami” jen s hodně přimhouřenýma očima.

Vynechme to, že v roce 2021 vzrostly nahlášené případy nepříznivých vedlejších účinků po
vakcinacích obecně takovým způsobem, že to vypadá, jako kdyby úplně zešílely statistiky. Nikdy v
historii světa se nic tak brutálního nedělo, počty lidí s vážnými negativními následky po vakcinaci
(včetně smrti) přeskočily o mnoho řádů, od jednotek případů ke statisícům. A to jen po několika
měsících – dlouhodobé následky stále neznáme.

Ignorujme i to, že všechny anti-covid vakcíny jsou stále ještě v testovací fázi, ve které až doteď nikdy
nic nesmělo opustit laboratoře a testování na malých skupinách dobrovolníků. Miliony lidí se teď
náhle staly součástí největší farmaceutické testovací studie v historii lidstva. Ale je jim to jedno.
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Mávněme rukou i nad tím, že podle posledních dat umírají lidé po vakcinaci mnohem častěji než bez
ní a že polovina nově nakažených covidem jsou právě očkovaní. A to pořád mluvíme jen o několika
měsících od začátku vakcinace a o jarních a letních měsících – kdo ví, co bude na podzim a v zimě.
Ale koho by zajímalo, že vám vakcína pravděpodobnost úmrtí nejen že nesníží, ale spíš zvýší, že?
Takové prkotiny!

To co mě fascinuje nejvíc, jsou důvody, které vakcinovaní říkají ostatním, když obhajují proč šli pod
jehlu. Postupně shromažďuji to, co od očkovaných slyším a čtu kolem sebe a z těch zdůvodnění mi
tak trochu vstávají vlasy hrůzou. Podívejme se na některé z důvodů, proč si lidé nechávají do
organismu vstříknout experimentální šmakuládu, která pak mnoha z nich podlomí zdraví a někdy je i
zabije.

“Hlášky” vakcinovaných

Už na tom byla celá kancelář, nechci dělat vlny…
Chci jet v létě do Chorvatska k moři. Ty ne?
Když si to nechám píchnout, urychlim návrat k normálu.
Popírači vakcín jsou konspirační kreténi. Očkování zničilo spousty nemocí, tak proč bych na
tohle nešel?
Já radši umřu rychle na následky tý vakcíny než někde ležet týdny v nemocnici a postupně se
udusit k smrti.
Nechtěla jsem na to jít, ale děti mě pořád nutily na tu injekci jít a mě už otravovalo se pořád
bránit.
Všechno je riziko, i jezdit autem. Já to risknu, nejsem srab.
Mám starou maminku, o kterou se starám. Nechci jí nakazit. (Při upozornění, že i po vakcinaci
člověk může být nakažlivý, nastoupil skelný pohled.)
Na něco holt umřít musíme, ne? Aspoň budu mít ten pas a budu zas moct cestovat.
V práci na mě tlačí šéf, nemůžu si teď dovolit přijít o práci.
(ticho) (To je nejděsivější reakce – lidé prostě ztichnou, nasadí skelný pohled a vypadají, jako
kdyby se resetovali. Po resetu pokračují v hovoru o něčem úplně jiném.)
Já jsem z Tušimic, mě už to nemůže nijak víc ublížit.
Chci zase začít normálně žít. Proč jsi TY tak bezohledná a kazíš to všem ostatním?!
Když si to nechám píchnout, zastaví to šíření nebezpečné britské a indické mutace.
Fact-checkeři jako Cemper milionkrát potvrdili, že ty vakcíny jsou bezpečné. A já věřím vědě.
Je to to samé jako tetanovka.
Flégr říkal, že je to jediná cesta ven. A Flégr se zatím ani jednou nespetl, je až strašidelný jak
se ten chlap pořád trefuje do černýho.
Covida jsem měl před třema měsícema a tak už nemám protilátky.
Já sem byl na první dávce a bylo mi jen tři dny blbě, trochu horečky a tak, ale jinak pohoda.
Takže za týden jdu na druhou dávku.

A nakonec jedna sarkastická pro pobavení:

Kdyby se vakcíny nepoužily, tak se to vyleje do kanálu a otráví to Bečvu nebo jinou řeku. Takže
ten komu záleží na životním prostředí si svojí dávku píchnout nechá.

Slyšela i četla jsem i spousty dalších, podobně zvláštních reakcí. A zaráží mě na tom všem jedna věc
– také jste si na všimli jednoho zajímavého průvodního jevu? Ano, skoro nikdo se nenechává
vakcinovat Pfizerem nebo Modernou kvůli tomu, aby by si tím vyloženě chránil zdraví. Naprostá
většina říká, že chtějí k moři nebo mají pocit, že tím urychlí návrat “k normálu” nebo už nedokáží
snášet tlak okolí.



Takhle přesně to dopadá, když se z medicínského problému stane nástroj zkorumpovaných politiků,
presstitutek a farmaceutické lobby…

Poznámka – slyšeli jste nějaké další, podobně fascinující důvody proč šli lidé na vakcinaci? Přidejte je
prosím do komentářů, díky!
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